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Agenderingsverzoek

Datum Raadsplein Besluitvorming:

Indienende fractie(s):

7 november 2022

Partij voor de Dieren,
Naam woordvoerder(s): Annemarie Spruijt, 

Onderwerp/thema: Kwaliteit van de leefomgeving

Verzoekt bespreking in een: Technische briefing

Aanleiding tot agendering: In het inwerkprogramma van deze 
gemeenteraad zijn veel verschillende 
onderwerpen aan de orde gekomen. De Partij 
voor de Dieren wil ook graag een informatieve 
sessie over de kwaliteit van de Zwolse 
leefomgeving. 

We denken dat het voor de besluitvorming in 
Zwolle belangrijk is dat deze kennis beschikbaar 
is en wordt gedeeld met alle partijen.

Doel van agendering: Geïnformeerd worden over de kwaliteit van de 
leefomgeving in Zwolle op basis van de 
meest actuele data. 

Bij technische briefing:
- Vragen die beantwoord moeten worden Hoe is het gesteld met de lucht-, water-, bodem- 

en natuurkwaliteit? Wat zijn issues die spelen op 
het moment, zijn er actuele problemen, is er 
vooruitgang? 
 
We krijgen graag de meest actuele cijfers en 
waarden en voorbeelden van onze 
informatiebehoefte zijn:
Lucht. Hoeveel bpm aan Co2 is er gemiddeld in 
Zwolle? Hoeveel fijnstof op bepaalde plekken in 
de stad (transport –snelweg, bedrijven, 
huishoudens) Wat zijn grote stikstof- en CO2- 
uitstoters in Zwolle? (bedrijven, veehouders)  
Wat zijn piekmomenten en plaatsen met veel 
luchtvervuiling?
Water. Hoe schoon of verontreinigd is de IJssel, 
het Zwartewater, de Vecht of ander open water?
Cijfers over hoeveelheid en stoffen in het 
afvalwater via riool, waterzuivering (chemische 
en ecologische kwaliteit) . 
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- Benodigde tijd:
    90 minuten

Bodem. Wat is de bodemgesteldheid? Welke 
gevolgen van stikstof zien we in Zwolle? In welke 
mate en waar treedt verarming, verdroging, 
vernatting etc van de bodem op?  Zijn er na 
gedane saneringen nog vervuilde terreinen? 
Hebben we zicht op het bodemleven?
Natuur/ dieren
Hoe is de staat van de natuur in Zwolle? Ook 
hier; welke gevolgen van stikstof zien we in 
Zwolle? Is er veel verlies aan bomen door 
bijvoorbeeld Essentaksterfte of andere 
bomenziektes en de droogte? Welke wilde 
dieren leven in en rond Zwolle? Hoe is de 
visstand? 

Wat doen we als gemeente om de kwaliteit van 
de leefomgeving te verbeteren?


